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Onderwerp : het ochtendlijke laden en lossen van vrachtwagens in centrum 
en schoolzones 
 
 

 
 
Toelichtende nota & vragen 
 
 
Er zijn in het verleden al meerdere malen vragen over gesteld, mondeling – zowel als schriftelijk en over de partijgrenzen en de 
grenzen van meerderheid en oppositie heen, dus ik vind zeker niet het warm water uit als ik stel dat er een serieus probleem is met 

de combinatie van op weg naar school zijnde jeugd enerzijds, het laden en lossen van vrachtwagens in de binnenstad en aan 
schoolzones anderzijds. 
Het dubbele drama in november ll. te Berchem, aan het (nochtans autovrije) stationsplein, indachtig, blijft dit knelpunt toch voor 

beroering zorgen.  Het moet ons aanzetten tot handelen voor er iets soortgelijks zou afspelen op ons grondgebied (we mogen er 
niet aan denken, doch…) ! 

Niemand wil dat deze problematiek escaleert, maar er wordt blijkbaar toch niet echt gewerkt aan een structurele oplossing. 
Wat gaat het stadsbestuur terzake ondernemen?  Wat werd al ondernomen? 
 

 

 
       Marc HENDRICKX (N-VA) 
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Formulier als bijlage mailen naar gemeenteraad@mechelen.be. 
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